

Mötesprotokoll för Gävleborgs Bridgeförbund. Teams möte 2023-03-05.

Närvarande: Marianne Melchior Ericson, Lars-Gunnar Svängård, Zennica Hammar, Anna Lundvall, Magnus Sandström och Thomas Groth.

1§ Lars-Gunnar välkomnade alla och förklarade mötet öppnat.

2§ Protokollet från föregående möte godkändes.

3§ Tävlingsverksamhet

Det saknas par i alla kommande DM-tävlingar. Zennica gör reklam för kommande tävlingar under DM Lag nästa helg.

-DM Lag spelas nästa helg (11-12 mars) med sju deltagande lag. Till nästa år ska vi tänka om för att få fler mindre rutinerade lag att delta, detta ska vi börja med redan under hösten.

- DM par HCP 30+ spelas den 18 mars i Sandviken. För att delta får man ha som minst 30 i handicap. Ett förslag är att varje klubb sätter upp en lista över de medlemmar som har 30+ i hcp och gör reklam för den nya tävlingsformen. Tävlingen har kortats ned från 30 brickor till 24 brickor för att göra den mer attraktiv för deltagarna.

- DM veteraner har flyttats till 1 april och spelas i Sandviken.

- Ersättning för att döma DM Lag ska justeras till att räknas som två hela dagar, dvs 2 * 1000 kr i arvode i stället för som tidigare sammanlagt 1500 kr.

4§ Rekrytering

Gävles och Sandvikens bridgeklubbar hade en lagmatch på kafé Waynes i Valbo köpcentrum för att synas och värva nya medlemmar. Reklamblad om nybörjarkurser delades ut till personer som var intresserad att börja spela bridge. Veckan innan avlöning i februari brukar kallas årets fattigaste vecka så köpruschen var inte stor i Valbo, men det var lärorik för klubbarna. För att synas behövs någon typ av banderoll för att folk ska lockas på långt håll till aktiviteten.

- En distriktsträff genomfördes via teams i januari, och nu planeras en fysisk uppföljningsträff i maj. Förslag är att ordna endagsseminarium med fokus på rekrytering för distriktets klubbar. Vi skulle bl.a. bjuda in förbundets Sigrid Svensson att prata om rekryteringskedjan samt prova att spela minibridge och samordna rekryteringen i distriktet så att det får stor genomslagskraft. Förslag på datum är den 7 eller den 27 maj i Sandviken, i Gävle eller i Söderhamn. Thomas fick i uppdrag att kontakta Sigrid. Styrelsemedlemmarna fick i uppdrag att kontrollera med sina hemma klubbar, hur stort intresserade det finns att skicka deltagare från klubbarna att delta i ett seminarium om rekrytering. Resultatet av förfrågan rapporteras till Thomas Groth som är styrelsens samordnare för rekrytering.

6§ Ungdomsverksamhet

Sandvikens BK har tillgång till ett rum med bridgebord på Bessemerskolan så att klubben kan komma till ungdomarna för att spela bridge. Även hos Rapapac får klubben komma till ungdomarna för att spela bridge. Det är däremot svårare att få ungdomarna att komma till bridgelokalen.

5§ Ekonomi

Marianne skickade ut en ekonomisk rapport inför mötet.

6§ Utbildning

Magnus planerar för en ruterutbildning i Söderhamn som Lars-Gunnar och Tore kommer att hålla i.

En utbildning i TL steg 2 kommer att hållas i Uppsala. Lars-Gunnar och Magnus intresserade att delta.

7§. Hemsidan

Hemsidan uppdateras regelbundet. Fortsätt att skicka in i info med bilder till Zennica om händelser på era klubbar.


8§. Nästa möte

Nästa möte hålls via videosöndag 16 april kl. 17.00.

9§. Mötet avslutades.

Dag som ovan

Anna Lundvall
Sekreterare för mötet


Lars-Gunnar Svängård
Justerare